

رقم المعاملة:
1441/2449/5
المرفقات:
1441/11/09
التاريخ:
2020/06/30

تعميم
GACA Circular

To: All Operators of Saudi Arabian Registered Aircraft (Commercial and Non-Commercial issued) Certificates of Airworthiness.

إلى: جميع مشغلي الطائرات المسجلة بالمملكة العربية السعودية والمصدر لها شهادات صلاحية طيران (المشغلين التجاريين و الغير تجاريين).

Subject: Mandatory Reporting of Statistical data by each owner/operator of Saudi Arabian Registered Aircraft with issued Certificates of Airworthiness.

الموضوع: البيانات الإحصائية الإلزامية على كل مالك/مشغل للطائرات المدنية المسجلة بالمملكة العربية السعودية والمصدر لها شهادات صلاحية طيران.

Reference:
GACAR Part 4 SUBPART C – REPORTING OF STATISTICS.

المرجع:
الجزء ٤ من اللائحة التنفيذية للهيئة العامة للطيران المدني حيال رفع وتقديم المعلومات والبيانات الإحصائية.

Instructions:

All operators of Saudi Arabian Registered Aircraft (Commercial and Non-Commercial) with issued Certificates of Airworthiness, must submit the statistical data specified in Subpart-C of GACAR Part-4 to GACA with the required details and periodicities.

التعليمات:
على جميع مشغلي الطائرات المسجلة بالمملكة العربية السعودية والمصدر لها شهادات صلاحية طيران (المشغلين التجاريين و الغير تجاريين) الالتزام بإرسال المعلومات والبيانات الإحصائية المحددة في لائحة سلامة الطيران (GACAR) الجزء (٤) إلى الهيئة العامة للطيران المدني بالمعلومات والبيانات و التزامن المحدد في اللائحة

The statistical data must be sent to the unified GACA email address :

يتم ارسال المعلومات و البيانات الاحصائية المطلوبة الى البريد الالكتروني الموحد :

AS-ROS@GACA.GOV.SA

AS-ROS@GACA.GOV.SA

Attachment(s): (1)

GACA Aviation Safety Regulation GACAR Part 4 is available on the GACA official website at the following link www.gaca.gov.sa .

المرفقات: (١)
لائحة سلامة الطيران (GACAR) الجزء ٤ وهي متاحة على موقع الهيئة الرسمي www.gaca.gov.sa

مساعد الرئيس لمعايير الطيران
GACA - Assistant President for Aviation Standards



الكابتن/ سليمان بن صالح المحيميدي
Captain/ Sulaiman Saleh Almuhaimeedi